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Närvarande l5 röstberättigade, inga noterade fullmakter i närvaroforteckningen.
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Mötets öppnande
curth Johansson halsade oss välkomna till årets stämma och lorklarade
mötet öppnat.

Val av ord{tirande och sekreterare fiir mötet
Curth Johansson valdes till ordforande och till sekreterare valdes
Alf Eriksson.

Val av justerare/rösträknare
Jerker Johansson och Markus Lind valdes att jamte ordfiirande justera
protokollet.

Änmälan övriga frågor
Inga övriga frågor anmäldes.

Verksamhetsberättelse fiir 201 7
Alf Eriksson läste styrelsens verksamhetsberättelse vilken godkändes enligt
bilaga 1 till protokollet.

Ekonomisk redovisning ftir 2017
Maggie Lundqvist redogiorde ftir balans- och resultaträkningen, som visar att vi
har en god ekonomi i samf;illigheten.
Stämman beslutar att godkänna den ekonomiska redovisningen for 2017 enligt
bilaga 2 till protokollet.
Stämman beslutar att de ordinarie ledamöterna tecknar firma två i forening.

Revisionsberättelse
Alf Eriksson frredrog revisionsberättelsen vilken godkändes av stämman
enligt bilaga 3 till protokollet.

Fråga om ansYarsfrihet
Stämman beslutar enligt revisorernas florslag att bevilja styrelsens ledamöter
ansvarsfrihet for 2017 .

Kostnadsersättningar för 201 8

Alf Eriksson redovisar frrslag till kostnadsersättningar vilka är oforändrade
i forhållande till foregående år samt att foreningen fiireslås att ersätta
Markus Lind med 2000:- som redaktör ör foreningens hemsida viiken
också betjänar Botbäcken G;a2.
Stämman beslutar i enlighet med bilaga 4 till protokollet.
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BUNÄSSANDENS SAMTÄLLIGHETSFÖ TNTNc GA:2

Budget fiir 2018.
Maggie Lundqvist redogjorde for beräknade utgifter och inkomster for 201S.
Medlemsavgiften till Bunässanden är 500:- och boende vid Fyren 25a--
Sista betalningsdag for medlemsavgiften är den 3l oktober Z0lS.

Stämman beslutar i enlighet med bilaga 5.
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11 Val av styrelse
Valberedningen foreslår
Curth Johansson, ordfiirande
Alf Eriksson, sekreterare
Maggie Lundqvist, kassör
Tage Skoog

Revisorer
Valberedningen foreslår
Lisa Widehall
Inga-Lill Lind

Vald tom 2A19-12-31
omval tom 2A2A-12-31

Vald tom
Omval tom
Vald tom
Omval tom

2019-t2-31
2A2A-t2-31
2019-t2-3t
202A-n3l

t2

Stämman beslutar enli gt valberedningens forslag.

Övriga personval
Valberedningen loreslår
Lars Engman. Vägmästare Bunäsudden Vald tom 20lg-l}-31
Gerry Persson, vice, Botbäcken Omval tom2020-12-31
Ulf Wikberg, vattenmästare, Botbäcken Nyval tom 2020-12-31
Leif Bergstedt, vice Bunäsudden Vaid tom 20t9-12-31
Stämman beslutar enligt valberedningens florslag.

l3

Stämman beslutar enligt valberedningens fiirslag.

Vatten
-avstängning sista måndag i september enligt tidigare beslut.
Oppningen av sommarvafienledningen utfordes utan problem.

Vi har vid tidigare årsstämmor beslutat att det kostar 500 kr när man
glömmer att stänga kranama på hösten, eftersom det innebär merarbete för
vattenmästarna, då de blir tl.ungna att söka vilken kran som står öppen. Det
är också viktigt att kranarna öppnas efter att ledningarna är urblåsta, då
risken är stor for att kranarna fryser sönder under vintern. När våren
kommer och sommarvattenledningen skall öppnas, måste kranarna stängas
igen. Kulventiler lämnas öppna till hälften.

Vägen
Stämman beslutar att forbudet om 12 tons totalvikt på våren fram till20 juni
fastställes och att 7 tons totalvikt efter hela Botbäckens område är gällande.
Styrelsen informerar att respekten for begränsningen av tyngre fordon är r r t
bristf?illig. Skyltningen fortydligas att gäila från I april till 20 juni. AY"J.- 
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Flera inlägg om att hastighetsbegränsningen till 30 km inte respekteras.
stämman uppmanar alla boende och deras besökare att respekteravära
bestämmelser for hastighetsbegränsningen. Stämman godkänner
informationen.

Externt tridrag till Jävre Hembygdsförening
styrelsen beslutar fiireslå stämman att anslag ges tiil Hembygdsforeningen
med 8000 kronor. Hembygdsflireningens planerade aktiviteter är till gagn
fiir hela Jävres utveckling.
Stämman beslutar i enlighet med forslaget.

Övriga frågor
curth Johansson tog upp om soptunnomas placering efter vägkanten vid
conteinerplatsen. uppdrag åt styrelsen i samband med träffen den l8 juli
diskutera frägan om breddning ftir soptunnornas placering.

Curth Johansson informerar om Piteå Energis erbjudande om
fiberanslutning. 53aÄ sammantaget har tecknat installation och enligt bolaget
behövs det att ytterligare 9 tomtiigare tecknar avtal. I så fall sker installation
under 2019. stämman framfiir önskemål på övriga medlemmar att anta
erbjudandet.

Protokollet nnslås.
Protokollet anslås på anslagstavlan och plockas bort efter en månad.
Protokollet publiceras också genom Markus Lind numera ansvarig for de
båda gemensamhetsanläggningarnas hemsida n'bunassanden.se".

Avslutning
curth Johansson tackade ftir sammankädet och forklarade stiimman för
avslutad.

Ordforande

17.
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Curth Johansdon
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Bunässanderns sam€llighetstörcniry Jävre Ga:2

Verksamhetsherättelse fiir år 201?

Styrelsen for Bwåssandens samfållighstsför€ning Ga;2 avger följeade beråttelse for
verksamhetsaret 2017

Styrelsea har rmder året varit

rt,' L J

Curth Johansson

Alf Eriksson

Ordforamde

Sekreterare

N{aegi Lundqvist Kassör

Tage Skoog Ledamot

Vägen
Vagmåstare under aret hårvarit från Buniisudden Lars Engman och från Botbäcken Gerry
Persmn. Plogningen fortsatte mder 20i7 med Skoogs maskin och forare. Det blev en tuff
vinter med mycket sno redan fore jul, och vagarna skottes bra i ar också, men snösvtugen
blev betydligt dyrare förstås.
Förbudet om 12 toas totalvikt på våren som kompletbrats med att 7 ton gåller efter I knq (in
på Botbåckens vag) och atvi spikattill20 juni som stoppdah:m"
detta respekteras ganska bra,
Den nyagemensammasopstationeuvidpostlådstorgetsomgiordesblevbrasabraattPireva
har beOmt det och vill tipsa andra ormådm at göra likadaaL Dea nya stationen iir bra
placerad och de andra stationema hartagits bort. m slippelvi de trmga sopbilama langre in
på våra vågar.
Vatten
Vattenmiistare under fuet har varit ffin Botkcken Gerr-v Persson, och frår Bnnäsudden Leif
Bergstdt. Sommarvattenledningen fi:ngerar bra i stort sett, och vi fortater hota med 500 kr i
boter vid forsumrnelse som ge vattenmiistarna merarbete"
Egen hemsida: Markus Lind lovade borja bygga enhemsida for våra samfållig-heter. Den
kommer a* kunna börja anviindas rmdrr 2018, men varje rnderardelning år hjälps till med
upplågg och kompletteringar. Ansvarig for
Hemsidan Sreslås bli svoderad-
Ekonomi
Ekonomin iir go4 se sär*ild bokshfsrapport

Jävle den 3 Juli 2018
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BIINÄSSANDENS
SAMFÄLLIGHET

Resultaträkning

Intäkter

Medlemsavgifter
Vägbidrag statligt
Vägbidrag kommunalt
Botbäckens del snönljning
Botbäckens del rev.faktura
Botbäckens del årsmöte
Vintervattenftir. del årsmöte
Botbäckens del for kostn.vägarb.

Summa intäkter

Kostnader

Vaffenavgift Pireva
Ersättning styrelsen
Kostnader vägarbete
Snönijning Skoogs
Årsmöteskostnad
REV ftirstikring
Porto ePlusGiro
Bidrag till Jäwe Hemb.fiirening

Summa Kostnader

Överskott

Summa kostn o överskott

Balansräknins

Tillgånsar
ePlusGiro

Piteå den 4/1 2018

Elisabeth Lundberg

Bokslut 2017

2017

45000,00
9lr1,7g
1916,00

12750,00
547_,54

6162,50

75487,79

10566,00
10200,00
10265,00
25500,00

1095,00
823,00

8000,00

66449,9A

9039,79

75487,79

2016

44754,A0
g2gl,gg

2335,59
11500,00

547,50
293,00
329,00
992,50

69029,57

10889,00
10200,00
9250,00

23000,00
850,00

1095.00
606,00

8000,00

63890,00

77407,21 68368,42
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REVISIONSETNÄTTELSE

Undertecknad, som av föreningen vid ordinarie årsmöte utsett att

granska räkenskaper och förvalting för,

Bunässands samfällighet avseend e 2OL7, får efter fullgjort

u ppdrag avge följa nde revisionsberättelse.

Vi har granskat föreningens räkenskaper som lämnar upplysning

om samfällighetens ekonomi och förvaltning.

Räkenskaperna är förda med ordning och noggrannhet.

Då det under revisionen inte framkommit anledning till anmärkning

tillstyrker vi att styrelsen beviljas ansvarsfrihet

för förvaltningen under verksamhetsåret 2OL7

,/- l/ /ria /l,ranuo
Lisa Widehall
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Kostnadsersättningar 20 I 8

Förtroendevalda

Ordftirande

Sekreterare

Kassör

Öwiga val

Vägmästare

Vice Vägmästare

Vattenmästare

Vice vattenmästare

Revisor

Suppleant

Valberedning

Suppleant

2st

Stämman $ 9 bil4.

Ersättningar 2018

2000:-

2000:-

2000:-

75A>

750:-

750|

750:-

225t

0:-

375:- vardera

0:-

Webbredaktör ftir Bunässandsns hemsida "bunassanden. se"

Markus Lind 2000:-

OBS! Ersäffning utgår inte om ingen uppgift utftirts under året.

Valberedningen ger också forslag över vilka från Bctbäcken som skall inga i Bunässandens
styrelse.
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Bunässandens Samfiillighet

Budest 2018

Utgifter
Snönijning

Vatten

Styrelsearvode
Rev-försäkring

Vägkostnader underhåll

E-plusgiro

Årsmöteskostnad

Hembygdsföreningen

Oförutsedda utgifterlöverskott

Summa utsifter

lnkomster
2017-års saldo

Bidr Stat o kommun {ber}
Botb del av snöriijning o. Försäkring

Medlemsavgifter

Summa inkomster

Andelåeräkning

23mO,00
110@.m
12200,00

1100,m
9000,00
7m,00
9m,m

90m,00
79L37,79

L45Ot7,79

7U87,79
9800,00

11500,00
45250,00

t45O?7,79

Botbäcken

Bunäsudden

Fyren 9 x V2
\-' Piteå Kommun

Summa andelar !X1,5

\-' Swrelsens förslae till årcmii'tet för 201ffär 5{X} kr'andel
Fvren 250 kr/andel

!X1,5 andelarx 50O kr = 45250 kr
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